



BP:34430

Yaoundé

N° _____ /CRP/MINFOR/SETAT/SG/DAG/SDPSP/SP/BNP/MBFD

Yaoundé, 09 OCT 2023

0168

PRESS RELEASE

The Minister of Forestry and Wildlife hereby informs state agents under the Labor Code serving in his Ministry that, in accordance with the Decision N°7800000292/MINTSS/SG/DRP/CJ of 11 September 2023 setting the date elections of Staff Delegates and organizing the election campaign, the election of Staff Delegates for the exercise 2023-2025 is set on Wednesday **1st November 2023**, and the election campaign opens on Tuesday 17 October 2023 and closes on Tuesday 31 October 2023 at midnight.

➤ **The conditions for being a voter are as follow:**

- ✓ Be a worker of both sexes on duty in the Central Administration of the Ministry of Forestry and Wildlife;
- ✓ Have at least 06 (six) months of seniority;
- ✓ Be at least 18 (eighteen) years old;

➤ **The conditions for being eligible are as follow:**

- ✓ Be a worker of both sexes on duty in the Central Administration of the Ministry of Forestry and Wildlife;
- ✓ Have at least 12 (twelve) months of seniority;
- ✓ Be at least 20 (twenty) years old;
- ✓ Be able to express oneself in French or English.

Fait le Ministre
des Forêts et de la Faune
et par Délégation
Secrétaire Général



Joseph Nyongwen

Copy :
REGIONAL LABOUR AND SOCIAL SECURITY INSPECTORATE OF THE CENTER
MINFOR/CAB/SETAT
MINFOR/IG/SG
MINFOR/ALL DEPARTMENTS
MINFOR/ALL DRFOF
MINFOR/ALL DDFOF



N° 0168 /CRP/MINFOF/SETAT/SG/DAG/SDPSP/SP/BPNF/MBFD

Yaoundé, le 09 OCT 2023

COMMUNIQUE

Le Ministre des Forêts et de la Faune porte à la connaissance de l'ensemble des agents de l'Etat relevant du Code du travail en service dans son Département Ministériel que conformément à la Décision N°00000292/MINTSS/SG/DRP/CJ du 11 septembre 2023 fixant la date de déroulement des élections des Délégués du personnel et portant organisation de la campagne électorale, l'élection des Délégués du personnel pour le compte de l'exercice 2023-2025 est fixée au **mercredi 1^{er} novembre 2023**, et la campagne électorale s'ouvre le mardi 17 octobre 2023 et s'achève le mardi 31 octobre 2023 à minuit.

➤ Les conditions requises pour être électeur sont les suivantes:

- ✓ Etre travailleur des deux sexes en service au sein de l'Administration Centrale du Ministère des Forêts et de la Faune ;
- ✓ Avoir une ancienneté d'au moins six (06) mois;
- ✓ Avoir au moins dix-huit (18) ans d'âge;

➤ Les conditions requises pour être éligibles sont les suivantes:

- ✓ Etre travailleur des deux sexes en service au sein de l'Administration Centrale du Ministère des Forêts et de la Faune ;
- ✓ Avoir une ancienneté d'au moins douze (12) mois;
- ✓ Avoir au moins vingt (20) ans révolus;
- ✓ Pouvoir s'exprimer en français ou en anglais.

Fait le Ministre
des Forêts et de la Faune
et par Délégation
Secrétaire Général

